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Till Bollebygds kommunfullmäktige 

Fråga till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Lars-Erik Olsson 

Angående det planerade boendet för "ensamkonunande" 

ANKOM 

2016 -08- 2 4 

Vilka andra alternativa platser förutom Lokes väg finns det för att ställa rnodulhuserna på? 

Daniel Persson (SD) 
2016-08-23 


